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Zapytanie radnego 
 

 
 W działalności samorządu bardzo ważne jest gospodarne, celowe oraz zgodne z prawem 

wydatkowanie funduszy.  Należy pamiętać o tym w szczególności podczas remontów i modernizacji 

budynków komunalnych. 

 W związku z powyższym uprzejmie proszę o przedstawienie dokumentacji projektowych na 

remonty łazienek wykonywanych w strażnicach OSP oraz świetlicach wiejskich od 2017 roku. 

 Proszę o informację telefoniczną kiedy przygotowane kopie dokumentacji będą do odbioru w 

Urzędzie. 

  


